
PUKUHUONEEN YLLÄPITOSIIVOUS 

(henkilökunnan pukuhuone 0-kerros) 

 
2 x viikko (tiistai ja torstai) 

 

 

 Täydennä tarvikkeet (myös 

saippua) 

HUOM! Puhtain käsin, ilman 

käsineitä 

 

 Tyhjennä roska-astiat 

 

 Pyyhi pukukaappien ovien 

kosketuspinnat  

 

 Pyyhi penkit  

 

 Pyyhi ovenkahvat ja 

valokatkaisijat  

 

 Pese käsienpesualtaat (4 kpl), 

pyyhi suihkuhanat  

 

 Huom!  Vaihda uusi 

tasopyyhe 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
roska-astia 

 

 

 

 
penkki 

 

 
 

ovenkahva 

 

 
hana 

 

 

 

 

 

 



 Siivoa wc (jokaiseen wc-tilaan 

käytetään 1-2 pyyhettä,  

pyyhkeiden määrä määräytyy 

taittelun perusteella) 

 

 Pyyhi tiistaisin pukuhuoneen 

ja wc:n lattiat, torstaisin ne 

puhdistetaan 

yhdistelmäkoneella 
 

 Huom! Puhdista yläpölyt 1 x 

vko (torstaisin) 

 

 Pese lattiakaivot (kuukauden 

viimeisellä viikolla) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
yhdistelmäkone 

 

 

 

 

 

 


